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MVDr. Hrdlík: 
Oslovili ma obyvatelia na Záhradnej ulici, je tam problém. Je tam problém s tou pizzou, ktorá 
sa tam robí, roznáška, tam tí chlapci lietajú na tých mini autičkách čo majú, chodia vysokou 
rýchlosťou, obťažujú celú noc tam, hej.  Čiže, to ja neviem tiež, že tá pizza sa celú noc tam 
pečie, roznáša sa celú noc? To ešte bolo za predchádzajúceho vedenia, ten problém a teraz sa 
pridal ďalší problém, lebo tým, že sme my dali pred starú pekáreň kamery, tak tam je taká 
zašitá ulička, tam je prekladisko tých sexuálnych pracovísk. Sú tam jedni, čo donesú a jedni, 
čo odvezú. Oni sa tam čakajú a ten motor tam ide a obťažuje tých ľudí, hej, keď tam ešte je 
v lete naplno muzika, lebo väčšinou oni majú radi muziku tí donášatelia tých pracovničiek 
a v zime tam tiež turujú, lebo je zima tým pracovníkom, hej, čiže oni tam furt obťažujú. 
Neviem, už sme ich vyhnali  týchto na perifériu a je problém tam. Šak tam majú pekne na tej 
družstevnej, tam môžu všetko prekladať, aj vysokozdvižný vozík, všetko, aj turovať muziku. 
 
PhDr. Čižmár: 
Pizzeria, rozvoz časový na ulici Záhradnej myslím si, že tento problém, pokiaľ viem, tak tento 
problém už bol riešený na úrovni pracovnej skupiny, ktorú viedol pán prednosta aj 
s príslušnými vedúcimi oddelenia a zamestnancami mesta, čiže problém sa rieši, boli prijaté 
opatrenia na to, aby sa obmedzili, resp. zlepšili podmienky na tomto úseku a to isté sa týka  
vlastne aj parkovania. 
Čo sa týka kamerového systému, ten kamerový systém a vôbec rozmiestnenie kamier, ich 
funkčnosť a činnosť je pravidelne riešená v spolupráci tak s mestskou políciou ako aj so 
štátnou políciou. Práve od leta, od letných mesiacov prebieha spolupráca so štátnou políciou. 
Boli zriadené spoločné hliadky, takisto spoločný monitoring práve v týchto problematických 
oblastiach, kde sa striedali hliadky mestskej polície a štátnej polície. Účastní na rokovaní 
a pravidelne sú informovaní zo strany mestskej polície je priamo riaditeľ okresného 
riaditeľstva a príslušní pracovníci štátnej polície. Cieľom je tak, ako si to aj naznačil, dostať 
túto činnosť mimo mesta, resp. tak, aby neobťažovala občanov tohto mesta. Čiže je to 
záujmom tak mesta, ako aj štátnej polície.  
Problém starej pekárne, tam skôr bude vedieť povedať pán prednosta. Myslím si, že  bolo to 
riešené písomnou výzvou aj sa kontaktovali. Predpokladáme, že dôjde k náprave, ak nie, 
budeme musieť potom pristúpiť k ďalším krokom. 
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